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In the cloud-washed airspace between the cornfields of Illinois and blue infinity, a man
puts his faith in the propeller of his biplane. For disillusioned writer and itinerant
barnstormer Richard Bach, belief is as real as a full tank of gas and sparks firing in the
cylinders...until he meets Donald Shimoda--former mechanic and self-described
messiah who can make wrenches fly and Richard's imagination soar....

In Illusions, the unforgettable follow-up to his phenomenal bestseller Jonathan
Livingston Seagull, Richard Bach takes to the air to discover the ageless truths that give
our souls wings: that people don't need airplanes to soar...that even the darkest clouds
have meaning once we lift ourselves above them... and that messiahs can be found in
the unlikeliest places--like hay fields, one-traffic-light midwestern towns, and most of
all, deep within ourselves.
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书评

一般性讲唯心的书。大意就是诸事不如所愿？那说明你不够相信诸事能如所愿。美国哥
们儿力荐，读完感觉就那么回事儿。Richard
Bach据说有一部叫什么什么海鸥的书不错，哪天会考虑看看。
和哥们儿时候聊起，说这是一本关于灵魂修行的书。我认为还差得远。美式心灵鸡汤而
已，尽管...  

-----------------------------
我觉得这是本特别好的书。 我不介意把这句话说三遍。 就好比之前被好几个人问过：
“《小王子》为什么那么出名？明明就一点都不好看啊。”
当第一次被这样问的时候，我眼睛睁得大大的，愣愣地看着对方，什么也没说出来。
其实当时的心理活动是：“我从来不知道会有人觉得这书不...  

-----------------------------
读这本书真难。晚上睡觉前的催眠良药。一个读哲学的外国朋友借给我的。冲着他着力
推荐，我才勉强5个月后终于啃完。其实才薄薄的一小本，可是，放弃了N次。直到结
尾，才心里触动了：原来如此。Shimoda被枪击死去那一节，居然心里难过起来。
想要细说，但说不出什么，就像“Every...  
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